
Fjelstervang Helhed - Fællesbestyrelsen 

Bestyrelsesmøde 
07-10-2024 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

 

Referent: Peter 

Ordstyrer: Martina 

Kaffe/te og snacks: Skolen 

Afbud: Stefan 

 

DAGSORDEN 

# Punkt Ansv. Beskrivelse af punkt Referat (tidspunkt for afslutning af punkt) 

1 Bordet rundt i Børnenes 

Allé 

Peter 

Pia 

Kort overblik over, hvad 

der rører sig i Børnenes 

Allé med interesse for 

fællesbestyrelsen. 

(17.15) 

Tanja beretter om dagligdagen i BH med læreplanstemaer 

og pædagogisk dag. 

Tema om leg, hvordan kan voksne understøtte børns lege. 

Udskiftning i personalet; Rune og Silje er stoppet, Kira 

kunne træde til – hun er kendt i huset. 

SFO: Samtaler, både obligatoriske i BHK, men også samtaler 

efter behov. 

Åbning af Klub-3, ansættelse af Christian Pilgaard. 

Projekt ”vensomhed” starter i uge 43. 

Skole: Prøver at ændre dagens struktur, så der kommer 

læsebånd fra morgenen af og samling til middag. 

Der er gang i skole-hjem-samtaler, super god opbakning og 

gode samtaler á 15 minutters varighed.  

2 Udvidelse af vuggestuen Alle Status på sagen, 

muligheder for at 

ansøge. Prognose for 

2025 og frem. 

(17.30) 

Normeringerne er høje, og forbliver høje ser det ud til. Hvis 

vi kun bruger lokalet beregnet til vuggestuen, så kan der 

være ca. 12 børn – det fungerer kun fordi vi kan bruge 

andre steder i huset samtidig. 

Vi drøfter, hvordan vi kan fremlægge vores behov, med 

hvilken begrundelse vi kan søge om udvidelse. Vi er enige 

om, at der er et reelt og langsigtet behov. 

Måske er det et godt tidspunkt at søge nu, da vi kan se, at 

børnetallet har været konstant høje gennem en længere 

periode, også i indeværende år. 

Nogle forældre bliver bedt om at finde pasning i andre 

byer, selvom de er tilknyttet Fjelstervang. Det er en 

udfordring. 



3 Ansøgning til skur Pia Status på projektet. (17.40) 

Der er brug for plads til opbevaring. Per har lavet tegning, 

vi kan lave det for mindre end 100.000 kr. 

Ansøgningen skal sendes til Dagtilbud & Undervisning. Vi 

forventer velvilje, da vi selv kan bygge. 

4 Udeområder på skolen Peter Der er en nedsat en 
arbejdsgruppe. Har vi 
den økonomiske del 
dækket ind ift. 
ansøgninger/fonde? 

(17.50) 

Denis og Jan vil prøve at gå sammen om at stampe frivillige 

op, vi drøfter muligheder. 

Peter går sammen med Per om at beskrive et behov, 

ramme projektet ind. 

5 Madordning Pia Status efter 
offentliggørelse i 
forældregruppen. 
Hvordan får vi skolen 
med, og hvornår? 

(18.10) 

Reaktionen fra forældregruppen har været positiv efter 

Aula-besked om den konkrete plan. 

Vi drøfter flere muligheder. 

6 Høring i forhold til 

Dialogforum og 

Folkeskolernes Samråd 

Pia/ 
Peter 

Se vedlagte høringsbrev, 
som beskriver 
forandringerne for de to 
fora, hvor bestyrelserne 
også deltager. 

(18.20) 
 
Vi godkender. 

7 Byens bil / busordning 

for bl.a. skolen. 

Peter Et større forarbejde er 
gjort, tanker og 
perspektiver deles. 
Drøftelse. 

(18.40) 
 
Stor opbakning, vi drøfter muligheder. Pia og Peter går med 
til mødet d.d. kl. 19.00. Bent Korsholm Madsen har lavet et 
stort forarbejde, som vi bør bakke fuldt op om. 

8 Julestuen Peter 23. november. 
Bestyrelsens rolle, 
skolens planer. 

(18.55) 

Noget nyt i år bliver, at vi viser skolen frem – de lokaler, vi 

bruger i dagligdagen. Der åbnes op til klasselokaler med 

værksteder. Synlighed overfor interesserede, bruges til en 

slags ”åben skole”. Bestyrelsen står for at sælge pommes 

frites. Denis laver en vagtplan. 

9 Evt. 

Punkter til næste møde. 

Godkendelse af referat. 

Alle Næste møde  

 

(19.00) 

Referat godkendt. 

4. november 

- Skoleudviklingssamtale 

- Gennemgang økonomi, budget 2025. 

- Procedure for næste valg i henhold til 

styrelsesvedtægterne. 

- Julestuen 

- Forventningsafstemning i forhold til beskeder på Aula, 

hvornår og hvordan sendes/modtages beskeder? 

 

 


